
Keski-Pohjanmaan Suunnistus  PÖYTÄKIRJA 

Torikatu 16 A 2    

67100 Kokkola 

 

HALLITUKSEN KOKOUS 2/2020 

   

Aika: ke 17.6.2020 klo 20.00  

Paikka:  Etäkokous 

Läsnä: Päivi Lassila pj., Raine Jussinmäki, Piia Laitala (liittyi kohdassa 15), Juha Lerssi, 

Jarmo Nivala, Anne Polso, Timo Ronkainen, Pasi Santapakka 

Poissa: Hanna Perkkiö  

 

 

11. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19.15. 

 

12. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi. 

 

13. Kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys. Pj toimii sihteerinä. 

 

14. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 

15. Kuntorastien tilanne ja jatko heinäkuusta alkaen 

Koronatilanteen vuoksi kuntorastit on järjestetty omatoimirasteina. Rastit ovat noin viikon 

ajan metsässä. Kartat saa joko tulostettuna netistä tai tietystä paikasta. Osallistujamäärä on 

kasvanut ja uusia kuntoilijoita on tullut mukaan. Perhonjokilaakson Iltarasteilla on aloitettu 

normaali käytäntö, jossa on ajanotto tiistaisin klo 17-19. Lisäksi rastit ovat metsässä 

pidempään. Kaustisen tapahtumassa oli hyvin osallistujia. Samoin Himangalla on aloitettu 

kuntorastit entiseen malliin. Muut kuntorastien järjestäjät päättävät näiden kokemusten 

myötä jatkosta. 

 

 

16. Kultainen kompassi 2020  

Koronatilanteen vuoksi Kultaisen kompassi-finaaliin ei muodosteta etukäteen aluejoukkueita. 

Alueen cupia ei järjestetä. Finaalikisaan 16.8 Mikkeliin voivat ilmoittautua kaikki 14-

sarjalaiset ja kolmen parhaan yhteistulos on aluejoukkueen lopputulos. Leiriä ei järjestetä.  

Päätettiin tukea 14-sarjalaisten osallistumista maksamalla ilmoituskulut ja 50 eurolla 

majoituskuluja. 

 

17. Muut asiat 

-Karttavastaava kertoi, että uusien karttojen numeroita on haettu aiempaa enemmän. 

-Seurojen hakiessa kilpailua Irman kautta, pitää samalla ilmoittaa Juha Lerssille (KepSun 

kilpailuvastaava). Näin kilpailun hyväksyminen nopeutuu. 

-Vuoden 2019 kilpailuveroja on maksamatta. Juha Lerssi kilpailuvastaavana selvittää 

tilannetta.  

-Pj toi terveisiä liittovaltuuston kevätkokouksesta sekä liittokokouksesta. Kokouksissa 

käytiin keskustelua mm. liiton tulevien kausien strategiasta. Erilaisia uusia näkökulmia 



etsitään jäsenmäärän lisäämiseksi ja näin myös valtion avustusten kasvuun. Nykyistä 

toimintamallia pidettiin vanhana, jota pitää uudistaa. Toiminnan tulee olla aiempaa 

joustavampaa. 

 

18. Pj päätti kokouksen klo 21.20 

 

 

   

 Pj ja sihteeri  Päivi Lassila 

   

 

 


